Operating manual
使用说明书

Thanks for purchasing this product. For your safety and product’s quality, Please read and keep this manual carefully.
欢迎您购买本产品，为了您能更好的使用本产品，请您在使用前仔细阅读本说明书，并妥善保存，以备日后参考之用。

1. Product use
一、产品用途:
This product is a new energy-efficient decorative lighting, widely used in fish tanks, cisterns, rockeries, pet cages and other.
本产品是一种新型的节能照明装饰光源,广泛适用于鱼缸,水池,假山及其它宠物笼(盒)或类似的场合下.

2. Product features
二、产品特点:
· Fully waterproof
· 完全防水
· Energy saving, long life, low fever
· 省电,寿命长,发热小

· Adopt a number of super-bright LED
· 采用数粒超亮LED灯珠组成
· Various optional color
· 多种颜色可选
· Plug in wall transformer, easy to operate
· 插墙式变压器,操作更方便
· Powerful sucking disk, convenient and substantial
· 强力吸盘,固定方便,牢固可靠
· Rubber protective cover to prevent collision and damage.
· 橡胶保护套,防止意外碰撞,减少损坏
· Apply to fish tanks, cisterns, rockeries, pet cages and other.
· 适用于鱼缸,池塘,家庭花园及其它宠物照明装饰

· Amphibious
· 水陆两用
3. Method of installation

三、安装方法

a. Opening the box, take out the lights and transformer.
a． 拆开包装盒，取出灯具及变压器

b. Check the lighting is good.
b． 检查灯具是否良好

c. Push the sucking disk on the smooth plane  
c． 将吸盘吸附于光滑的平面上
d. Plug the transformer in the socket.

d． 把变压器插在插座上通电即可

4. Matters needing attention
四、使用注意事项:
a. The indoor environment is recommended. If used in outdoor environment, please adopt anti-waterproof measure for the transformer..
a． 建议使用于室内环境，如使用于室外环境必须做变压器防水措施
b. Working voltage must be compliance with the indicating voltage.
b． 工作电压必须与变压器标签上所注明电压符合

c. For your safety, please cut off the power before installing or replacing the product, 

c． 安装及更换产品时,必须切断电源,以保证安全

d. The designed ambient temperature is 0Ｃ-40C, beyond this is not advised.
d． 使用环境温度为0Ｃ-40C,不应适用于低温或高温环境下

e. When the product is not working properly (twinkle, dead), please check the contact or transformer is good.

e． 当发现产品工作异常（闪烁、不亮）,请检查接触是否良好及电源电压

f. When the glass tube rupture, and wire breakage, etc. please stop using and replacement lamp immediately.

f． 当发现玻璃管破裂、电线破损等情况，请停止使用并更换新灯

g. this product belongs to the fragile items, please do not hit, beat.

g． 本产品属于易碎物品，请勿撞击、敲打

h. when using this product, mild hot is normally.

h． 本产品在使用过程中，变压器和灯具会有微量发热

i. this product is not a toy, please put at the place where the child cannot attain.
i． 本产品不是玩具，请置于小孩拿不到的地方
